
 

 

DJURGÅRDENS HEMBYGDSFÖRENING 

 

PROTOKOLL 

Styrelsemöte 2/2018 

 

Tid: måndagen den 5 mars kl. 18.00-20.00   

Plats: hos Carl-Johan, Nedre Manilla, Djurgården. 

Närvarande: Kerstin Brunnberg (mötesordf), Carl-Johan Bonnier, Johanna Sawalha, Per Axelsson (tom §  

5), Caroline Sylvén, Fredrik von Feilitzen, Karin Svedberg, Eva Gernandt, Birgit Rahm, Kerstin Lager  

(mötessekr). Göran Söderström närvarade på tfn under § 4.  
Frånvarande: David Zunino, Karin Åhman, Michael Frie, Erika Wörman. 

 

 

  

§ 1 Inledande av mötet och föregående protokoll Kerstin B 

Kerstin B hälsade välkommen. Föregående protokoll godkändes och lades till handlingarna. 

 

§ 2 Ekonomi Carl-Johan 

Carl-Johan föredrog Resultat- och Balansräkning för räkenskapsåret 2017.  

Medlemsintäkter och annonsintäkter mindre än 2016 pga ändrat förfarande med förutbetalda 

avgifter/periodiseringar.  

Diskuterades lokalhyra Östra Varvsgatan och Waldemarsudde.  

Beslöts:  

• Kerstin B/Birgit kontaktar Minna för att få huvudboken. 

• Carl-Johan skickar annonsfaktura igen för 2017 till Rosendals Trädgård och till Lilla 

Hasselbacken samt i oktober en ”faktura” till KDF för 2017 för deras årliga bidrag på 30 tkr. 

Scandic Hasselbacken ska faktureras för 3 annonser 2018 enl mail. 

• Kerstin L kollar alla tryckfakturor för 2017 eftersom de uppgår till 28 tkr mer än 2016. 

 

Carl-Johan rekommenderade att föreningen ökar sina intäkter, vilket mötet var enhälligt om. 

  

Diskuterades att höja medlemsavgiften som sedan 2012 (eller längre) har varit 200 kr per person och 250 

kr för samboende.  

Beslöts: 

• Att på årsmötet 2018 höja medlemsavgiften till 300 kr per person och 300 kr för samboende 

oavsett antal.  

 

Eftersom vi förlorar medlemmar bla då de byter adress diskuterades hur vi på ett enkelt sätt löpande kan 

uppdatera medlemsregistret. 

Beslöts: 

• Johanna kommer undersöka Coach Hippo och andra system/applikationer som finns på 

marknaden. Ett per capsulam-beslut kommer sedan tas. 

 

Diskuterades ständigt medlemskap, donatorer och sponsring. Flera synpunkter framkom. Bla framhöll 

Johanna att en viktig skillnad mellan donatorer och medlemmar är vilken motprestation de förväntar sig 

av DHF, varför inte medlemskap och donation ska blandas ihop. Exempelvis kan en donator önska få sitt 

namn graverat på en platta medan en medlem förväntar sig aktiviteter eller prenumeration på 

Djurgårdsbladet. Inget beslut togs om minisumma för donationer eller motprestationer från föreningens 

sida. 

 

Karin S påpekade vikten av nyrekrytering av medlemmar. Carl-Johan nämnde det nya, stora 

medlemsunderlag som kommer finnas i nya bostadsområdet i Värtan.  

Beslöts: 

• Kerstin B kommer kalla till ett brainstormingmöte ang medlemsrekrytering.  

 

Kerstin B berättade om mötet med Scandic Hasselbacken 5 feb, då de lovade börja annonsera igen from nr 

2/2018. 

  

 

 



 

 

§ 3 Årsmötet 29 maj kl 18 Alla 

Göran Wiklund som driver sajten Bin i Stan kommer gästa årsmötet. 

Årsmöteshandlingar kommer distribueras i nästa nummer av Djurg.bladet. 

Gamla Huset på Waldemarsudde är bokat och supé är beställd till kl 19. 

Kostnaden för lokal och förtäring på Waldemarsudde har stigit markant varför mötet diskuterade 

alternativa lokaler.  

Beslöts: 

• Carl-Johan och Kerstin B kommer undersöka alternativa lokaler men bokningen på 

Waldemarsudde behålls tillsvidare. 

   

§ 4 Plangruppen Göran m.fl.  

Göran gav status på den av Pop House begärda detaljplanen för att få riva de två kulturhistoriska 

byggnaderna vid Allmänna Gränd. Pop House begäran avböjdes 2017 av Stadsbyggnadskontoret men en 

ny ansökan lämnades in som nu bifallits av Stadsbyggnadsnämnden. DHF kan inte godkänna den nya 

ritningen som skulle ändra den kulturskyddade byggnadens karaktär, bla påbyggnad av en våning och 

ändring av Lindgårdenspaviljongen.  

Beslöts: 

• Göran kommer formulera vårt utlåtande när DHF får planen för godkännande. 

 

Diskuterades också Lidingöbro. De mycket förmånliga villkor Lidingöbro fått leder tankarna till ett 

oriktigt förfarande. Kerstin B har, liksom Richard Murray, skrivit till borgarrådet som svarat att de 

återkommer. 

Beslöts: 

• Kerstin B kommer påminna borgarrådet. 

 

Diskuterades den paviljong vid Galärvarvet som Sjöhistoriska museet vill bygga. 

Beslöts: 

• Göran kommer ta fram handlingarna i ärendet så styrelsen kan diskutera det.   

 

 Diskuterades situationen på Djurgårdsvägen utanför ABBA-museet. Ytan är f.n. avstängd kl 6-10 för alla  

 utom ABBA-museets transporter.   

  

 Göran berättade att Peter Osbeck på Gröna Lund vill träffa Göran och en medlem av Skönhetsrådet med  

 anledn av DHFs yttrande över Kv Skeppsholmsviken. 

 

§ 5 Programgruppen  Eva m.fl. 

Genomförda och planerade programpunkter. 

Kerstin B föreslog erbjuda boende i Norra Djurgårdsstaden en guidad vandring i gamla Djurgårdsstaden.  

Hon kommer vidareutveckla idén tillsammans med Johanna och Göran. Kerstin L berättade om Rosendals  

30-årsjubileum i höst då Rosendal önskar ett samarbete med DHF. 

Beslöts: 

• Programgruppen bestämmer datum för besök på nya Baltic Sea Science Center på Skansen och 

Fredrik blir aktivitetens kontaktperson i övrigt mot Skansen. 

• Johanna ger Kerstin info om dag+tid+plats för Stadsbyggnadskontorets guidning i Norra 

Djurgårdsstaden, vilket Kerstin publicerar i bladet.  

 

Diskuterades det nya samarbetet mellan Programgruppen och Plangruppen.  

Kerstin B berättade om sitt möte med Camilla Zedendahl som är vd på KDI. 

Karin S påpekade att det behövs en enande kraft som samlar dem som vill verka för skyddet av  

Djurgårdens unika tillgångar men att en utmaning är att förstå vem som är ansvarig för vad på Djurgården.  

Karin S berättade om ett kommande möte 19 mars med Susanne Stenfelt på Stadsbyggnadskontoret. 

Beslöts: 

• Karin S kommer, som del i vårt strategiarbete, kalla till möte e.m. 17 april, med syfte att 

tydliggöra ansvarsfördelningen för Djurgården. Hon kommer bjuda in bla Susanne Stenfeldt, ngn 

från Stadsbyggnadskontoret, KDF, Fastighetsverket.  

• Anordna ett första medlemsmöte i höst som har karaktären av opinionsmöte/informationsmöte 

om Djurgården. (Se nedan DHFs Syfte etc.) Ingen ansvarig utsedd ännu. 

    

 

 



 

 

§ 6 Djurgårdsbladet Kerstin L  

Nr 2/2018 kommer förutom annonser innehålla: Ordf har ordet, Yttrande på Gröna Lunds planer för 

Skeppsholmsviken, Årsmöteshandlingar, Intervju om biodling, Sista delen av ”Djurgårdsteatern”, 

Recension Sigrid Hjertén/Waldemarsudde. 

Gunilla von Platens designrekommendationer för bladet: 
Mycket bra att den nya designen gör Djurgårdsbladet mer samtida. 
Bra storlek. 
Bra papper. 
Omslag - bra med utfallande bild, flytta årgång/nr till nedersta delen av sidan, lägg alltid loggan på samma plats, lägg 
till en puff. 
Annonssidor ok. 
Ge sidan med programaktiviteter ett eget uttryck så den sticker ut och är lätt att hitta. 
Ordf har ordet max en sida och ge ett eget uttryck. 
Ge akt på att rubrikens storlek matchar artikeln i övrigt. 
Rodd-artikeln på uppslaget mycket bra. 
Gör långa texter mer lättlästa med mellanrubriker. 
Bra att redigera texter så de ej blir tråkiga/torra. 
Quiz är mycket bra idé som kan användas fler ggr. 
Viktigt med hög bildkvalitet, dvs undvik pixliga/lågupplösta bilder. 

 

§ 7 Hemsidan  Johanna  

Beslöts: 

• Johanna + Kerstin L ses 13 mars för att synka samarbete på hemsidan.  

   

§ 8 Övriga frågor 

Kerstin B tog upp frågan om DHFs syfte mm. Diskuterades prel Syfte att bevara Djurgårdens historiska  

karaktär – genom att delta i planering och verka för en varsam utveckling samt Syfte att sprida kunskap  

om Djurgårdens unika kultur och natur. Viktigt att formuleringen inte utesluter det vi utfäster i våra 

stadgar. 

Beslöts: 

• Kerstin L gör utkast med förslag på formulering Syfte mm. 

 

Kerstin B kommer kontakta nya riksmarskalken Fredrik Wersäll ang samarbete. 

I samband med översyn av medlemskommunikationen kommer Kerstin B och Kerstin L ta hänsyn till det 

nya dataskyddsdirektivet. 

13 mars träffar Kerstin L Stiftelsen Rosendals Trädg ang framtida samarbete.  

Göran bekräftade att HMK är föreningens beskyddare. 

 

§ 8 Nästa styrelsemöte 

16 april, kl 18, i Stugan. Huvudämnen: Årsmötet. Mötet 17 april (Karin S). 

 

 

 

Protokollet justeras: 

 

 

Kerstin Brunnberg                             Caroline Sylvén 

 


